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Protokół nr XXXV.2022 

z XXXV Sesji Rady Gminy Jarocin  

odbytej w dniu 30 listopada 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:07 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agata Magdalena Dymowska 

2. Bogusław Adam Iskra 

3. Łukasz Jan Kania 

4. Justyna Kłodnicka 

5. Janusz Król 

6. Justyna Janina Kubasiewicz 

7. Zdzisław Stanisław Kurzyna 

8. Aniela Stefania Olszówka 

9. Bogusław Pieróg 

10. Rafał Pliszka 

11. Damian Podpora 

12. Janina Reichert 

13. Iwona Smutek 

14. Jan Andrzej Sroka 

15. Jolanta Wołoszyn 

Goście: 

1. Zbigniew Walczak – Wójt Gminy  

2. Agata Pałka – Sekretarz Gminy  

3. Dorota Urban – Skarbnik Gminy 

4. Katarzyna Pawłowska – Kierownik OPS w Jarocinie  

5. Barbara Szabat – Dyrektor PSP w Mostkach-Sokalach  

6. Anna Momot – Dyrektor ZSP w Jarocinie 

7. Małgorzat Pchełka – Dyrektor PSP w Domostawie  

8. Dorota Szczepanek – Sołtys m. Domostawa  

9. Jan Skiba – Sołtys m. Katy  

Lista obecności radnych oraz gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka otworzyła XXXV Sesję Rady 

Gminy Jarocin. Obrady odbyły się w sali obrad w remizie OSP w Jarocinie. 
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2. Stwierdzenie kworum 

Zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w XXXV Sesji Rady Gminy Jarocin 

uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy Jarocin 

wynoszącego 15 osób stanowi wymagane kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

3. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka odczytała poniższy porządek 

obrad: 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Jarocin 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym  

 w okresie międzysesyjnym 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  

b) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na 2023 rok 

c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 

rok  

d) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Jarocin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023”  

e) w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków 

poniesionych na dożywianie dzieci, które uczęszczają do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych na terenie Gminy Jarocin w roku 2023 

f) zmniejszająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

g) w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Mostkach-Sokalach 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania nauczycielom 

dodatków i innych składników wynagradzania w placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Jarocin 

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Niżańskiemu na realizację zadania pn. 

„Zakup aparatury i sprzętu medycznego w celu poprawy jakości udzielanych świadczeń 

zdrowotnych w Szpitalu Powiatowym im. PCK w Nisku”  

j) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok  

k) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 2022-2030 

11. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 

12. Zamknięcie sesji. 

Wobec braku zgłoszeń o ewentualne zmiany w przedstawionym porządku obrad, 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o oddanie głosu w celu jego przyjęcia. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Jarocin 

Przewodnicząca Rady Gminy oznajmiła, że Państwo Radni nie wnieśli żadnych 

pisemnych poprawek i uzupełnień do protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Jarocin 

odbytej w dniu 27.10.2022 r. W związku z powyższym Rada Gminy Jarocin przyjęła 

go w całości. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym  

w okresie międzysesyjnym /Informacja w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka pełniąc dyżur w każdy wtorek 

miesiąca w UG w Jarocinie zapoznała się z materiałami przygotowanymi przez organ 

wykonawczy do procedowania na obradach XXXV Sesji Rady Gminy Jarocin. 

Podczas dyżuru zatwierdziła protokół z XXXIV Sesji RG oraz korekty oświadczeń 

majątkowych radnych, które następnie zostały przesłane do US w Nisku. Zapoznała 

się również z pismem Starosty Niżańskiego skierowanym do Rady Gminy i Wójta dot. 

sfinansowania zadania zakupu aparatury medycznej do Szpitala w Nisku. Odnośnie 

w/w pisma organ wykonawczy przygotował projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na realizację tego zadania. Ponadto Przewodnicząca Rady  

w okresie międzysesyjnym brała udział w następujących uroczystościach: 

- w dniu 28.10.2022 r. – pasowanie na ucznia I klasy Szkoły Podstawowej  

w Jarocinie  

- w dniu 10.11.2022 r. – uroczystość w przeddzień Święto Niepodległości w Szkole 

Podstawowej w Domostawie  

- w dniu 11.11.2022 r. – obchody Święta Niepodległości w GOKSTiR w Jarocinie. 

- w dniu 13.11.2022 r. – w uroczystym otwarciu świetlicy wiejskiej w sołectwie 

Szwedy. 

W dniach 28.11.2022 r. i 29.11.2022 r. brała także udział odpowiednio  

w posiedzeniach Komisji Oświaty oraz Komisji Gospodarczej oraz Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i Finansów. Dodatkowo w dniu 29.11 Przewodnicząca Rady 

brała również udział w zebraniu sprawozdawczo-wykonawczym Społecznego 

Komitetu Budowy Pomnika „Rzeź Wołyńka”.  
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Po za tym , Przewodnicząca Rady w swoim sprawozdaniu podziękowała Kołu 

Gospodyń Wiejskich „Szwedowianki”, którego członkiem jest Radna Pani Iwona 

Smutek, za wspaniale przygotowaną uroczystość otwarcia i poświęcenia świetlicy 

wiejskiej w sołectwie „Szwedy”, w którym wzięli udział m.in.: Rafał Weber Sekretarz 

Stanu w Ministerstwie Infrastruktury, Janina Sagatowska Senator RP, Kamila Piech 

Radna Sejmiku Województwa Podkarpackiego, Robert Bednarz Starosta Niżański. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie 

w załączeniu/ 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak przedstawił Radzie Gminy Jarocin 

sprawozdanie z pracy organu wykonawczego Gminy Jarocin w okresie pomiędzy 

sesją XXXIV w dniu 27.10.2022 r., a sesją XXXV w dniu 30.11.2022 r. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych /Projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec znajomości tematu Przewodnicząca Rady prosiła o podanie stanowiska obu 

Komisji Stałych. 

Powyższy projekt został omówiony na posiedzeniach Komisji stałych w dniach 

28.11.2022 r. i 29.11.2022 r. przez Inspektor ds. księgowości podatkowej i opłat 

Panią Agatę Martyna i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez obie komisje.  

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała treść 

niniejszego projektu uchwały oraz zarządziła głosowanie w celu jego podjęcia.  

Zaproponowane w projekcie uchwały stawki podatku od środków transportowych 

zostały dostosowane do minimalnego poziomu jaki dopuszczają przepisy ustawy  

o podatkach lokalnych (tj. Dz. U. z 2022 r. poz. 1452 ze zm.). Gmina w ten sposób 

chce wesprzeć firmy transportowe i zachęcić do inwestowania na naszym terenie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXV.238.2022 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 
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b) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2023 rok /Projekt uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały omówiła na posiedzeniach komisji stałych w dniach 28.11.2022 r. 

Inspektor ds. wymiaru podatków, opłat i zaświadczeń Pani Helenę Cichoń. 

Wówczas poinformowała, że podstawą naliczania podatku rolnego jest ustawa z dnia 

15 listopada 1984r. o podatku rolnym. Opodatkowaniu podatkiem rolnym podlegają 

grunty sklasyfikowane w ewidencji gruntów i budynków jako użytki rolne z wyjątkiem 

gruntów zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej inna niż działalność 

rolnicza. Za gospodarstwo rolne uważa się obszar użytków rolnych 

o powierzchni przekraczającej 1 ha fizyczny lub 1 ha przeliczeniowy stanowiących 
własność lub znajdujących się w posiadaniu osoby fizycznej ,osoby prawnej albo 
jednostki organizacyjnej w tym spółki nieposiadającej osobowości prawnej.  
Podatek rolny za rok podatkowy wynosi: 
1) od 1 ha przeliczeniowego gruntów stanowiących gospodarstwo rolne – 

równowartość  pieniężną   2,5 q żyta, 
2) od 1 ha gruntów pozostałych  nie stanowiących gospodarstwa rolnego – 

równowartość 5 q żyta - obliczonej według średniej ceny skupu żyta za 11 kwartałów 
tj. z 2020, 2021 i za III  kwartały 2022r. 

Średnią cenę skupu żyta ustala się na podstawie komunikatu Prezesa Głównego 
Urzędu Statystycznego ogłaszanego w Dzienniku Urzędowym  Rzeczpospolitej 
Polskiej „Monitor Polski” w terminie 20 dni po upływie trzeciego kwartału. 
Rady gmin są uprawione do obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze danej gminy. 
W dniu 19 października 2022r. ukazał się Komunikat Prezesa GUS, w którym 
ogłoszono średnią cenę skupu żyta za okres 11 kwartałów będących podstawą do 
ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2023 w wysokości  74,05 za 1 dt. – 
wzrosła o 20,5 % w stosunku do ceny żyta z roku 2022 – która wynosiła  61,48 zł za1 
dt. Proponuje się by na 2023r. pozostawić cenę żyta z roku ubiegłego 
tj. 40 zł za 1 dt.  W związku z tym podatek rolny wyniesie dla gospodarstw rolnych  
100,00 zł z 1 ha  przel. i dla gruntów pozostałych nie stanowiących  gospodarstw 
rolnych 200,00 zł z 1 ha fiz. 
Planowane wpływy z podatku rolnego na 2023 to kwota około: 
–117,000 zł (osoby fizyczne), 
-4,300 zł (osoby prawne), 
Skutek obniżenia ceny żyta do podatku rolnego w 2023r. to kwota około – 68,000 zł. 

(osoby  fizyczne), i  5,100 zł. (osoby prawne). 

Na obradach wobec znajomości tematu Przewodnicząca Rady poprosiła 

Przewodniczące Komisji stałych o podanie opinii. 

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert powiedziała, że projekt 

uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez członków jej komisji.  

Następnie Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz również 

oznajmiła, że członkowie jej komisji zaopiniowali projekt niniejszej uchwały 

jednogłośnie pozytywnie. 
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Po czym Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały oraz poprosiła  

o oddanie głosu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXV.239.2022 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok /Projekt 

uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały omówiła na posiedzeniach komisji stałych Pani Helena Cichoń -  

Inspektor ds. wymiaru podatków, opłat i zaświadczeń. Wyjaśniła, że podatki i 

opłaty lokalne stanowią dochody własne gminy. Podstawowym ich źródłem jest 

podatek od nieruchomości. Do określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości jest uprawniona Rada Gminy na mocy  art.5 ust.1 ustawy o podatkach 

i opłatach lokalnych). W myśl art.20 ust.1 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych 

górne granice stawek kwotowych obowiązujące w danym roku podatkowym ulegają 

corocznie zmianie na następny rok podatkowy w stopniu odpowiadającym 

wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza 

roku, w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu 

poprzedniego. Wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2022r.  

w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego wynosił 111,8 % (wzrost  

o 11.8 %). W przedkładanym Radzie Gminy projekcie uchwały zaproponowano by 

pozostawić  stawki  podatku od nieruchomości z roku ubiegłego. W związku z tym, że 

w przedłożonym projekcie uchwały gdzie została zróżnicowana stawka podatku  

od nieruchomości od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej zachodzi konieczność  uwzględnienia przepisów 

dotyczących pomocy publicznej. Aby zapewnić zgodność z obowiązującym stanem 

prawnym wprowadzono zapis którego wynika, że w przypadku kiedy z obniżonej 

stawki podatku od nieruchomości przewidzianej dla budynków lub ich części 

związanych z działalnością gospodarczą w zakresie usług szewskich, szklarskich, 

kowalskich korzysta podatnik prowadzący taką działalność, to preferencja w tym 

zakresie stanowi pomoc „de minimis” spełniająca przesłanki  o których mowa w 

rozporządzeniu Komisji UE Nr 1407/2013 z 18 grudnia 2013 r. w sprawie stosowania 

art.107 i 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy „de minimis” 

(Dz. Urz. UE L 352  z 24.12.2013r.)  Projekt uchwały w dniu 25.10.2022r został 



7 
 

zgłoszony do Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów w Warszawie  w celu 

zaopiniowania. Kreując gminną politykę podatkową oraz obecną trudną sytuacje 

gospodarczą  proponuje się nie podwyższać stawek podatku od nieruchomości  

wspierając przez to nie tylko  przedsiębiorców ale i pozostałych  podatników na 

naszym terenie. W związku z tym stawki  podatku od nieruchomości na 2023r. 

pozostają na poziomie 2022r. i przedstawiają  się następująco: 

1) od budynków mieszkalnych lub ich części – 0,35 zł. -ustawowa- 1,00 zł  za 
1m²pow.użytkowj. 

2) od budynków lub ich części związanych z prowadzoną działalnością gospodarczą  
- 9,90 zł za  1m²  pow. użytkowej – z wyjątkiem związanych z działalnością 
gospodarczą w zakresie usług szewskich, szklarskich, kowalskich- dla których 
ustala się stawkę   6,00 zł.   
za 1 m²– ustawowa stawka 28,78 zł.   

3) od budynków lub ich części związanych z działalnością gospodarczą w zakresie 
obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym  3,00 zł a 1 m ² pow. użytkowej- 
ustawowa-  13,47 zł. 

4) od budynków lub ich części związanych z prowadzona działalnością gospodarczą   
w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych – 4,00  zł  za 1 m² pow. użytkowej  - 
ustawowa-  5,87 zł.   

5) od budynków pozostałych lub ich części  -2,60 zł  za 1 m² pow. użytkowej– 
ustawowa-  9,71 zł.  

6) od gruntów związanych z działalnością gospodarcza 0,44zł za 1 m² pow.- 
ustawowa – 1,16 zł. 

7) od gruntów pozostałych – 0,09 zł od 1m² pow. -ustawowa –0,61 zł .  
8) od gruntów niezbudowanych objętych obszarem rewitalizacji – 0,05 zł za 1m² pow. 

- ustawowa – 3,81 zł. 
9) od gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami 

powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych – 3,00 zł – ustawowa 
– 5,79 zł. od 1 ha powierzchni.  

10) od  budowli  2%  ich wartości – stawka ustawowa – 2% 
Przy zastosowaniu tych stawek planowane wpływy z tytułu podatku od 
nieruchomości wyniosą w 2023  -  578,997 zł, w tym: 
- osoby prawne  - 290,197 zł. 
- osoby fizyczne – 288,800 zł  
Skutek obniżenia stawek podatku od nieruchomości na 2023r. to kwota około: 
773,902 zł,   
w tym: 
 - osoby prawne  -  109,892 zł 
 - osoby fizyczne –  664,010 zł 
Zwolnienie z podatku od nieruchomości budowli Gminnego Zakładu Komunalnego to 
kwota – 355,272 zł. 
Zwolnienie z podatku od nieruchomości OSP oraz GOKSTiR to kwota 3,004 zł. 

Przewodniczące Komisji Stałych Pani Janina Reichert i Justyna Kubasiewicz 

przedstawiły poniższe opinie członków swoich komisji.  

Członkowie Komisji RGBiF w dniu 29.11.2022 r. zaopiniowali niniejszy projekt 

uchwały jednogłośnie pozytywnie.  
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Członkowie Komisji OKiS również zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie na swoim posiedzeniu w dniu 28.11.2022 r.  

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała paragrafami 

treść niniejszego projektu uchwały. Następnie zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXV.240.2022 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

d) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Jarocin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2023” /Projekt uchwały w załączeniu/ 

Powyższy projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach obu komisji stałych  

w dniach 28.11.2022 r. i 29.11.2022 r. przez jego autorkę Inspektor ds. 

kancelaryjno-technicznych i działalności gospodarczej przez Panią Małgorzatę 

Bąk.  

Program współpracy Gminy Jarocin z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie określa reguły współpracy i zakres działań merytorycznych. 

Opracowano go zgodnie z wymogami art. 5 ust. 4 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie z dnia 24 kwietnia 2003 r.(tj. Dz.U. z 2022 r. poz.1327 z 

późn. zm.), który określa zasady współpracy Gminy Jarocin z organizacjami 

pozarządowymi oraz w oparciu o wiedzę i praktykę organizacji pozarządowych z 

terenu Gminy Jarocin jak i pracowników Urzędu Gminy w Jarocinie. Tak 

przygotowany Program ułatwi wykorzystanie potencjału sektora pozarządowego w 

celu dalszego rozwoju Gminy Jarocin. Mając na celu poprawę warunków życia 

społeczności lokalnej oraz wsparcie swoich mieszkańców w działalności społecznej, 

Rada Gminy Jarocin zgodnie z art. 5 ust. 1 ww. ustawy rokrocznie zobowiązana jest 

do podjęcia uchwały dotyczącej „Programu współpracy Gminy Jarocin z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o  wolontariacie”. 

Program został przedstawiony do konsultacji z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie z terenu Gminy Jarocin. 
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Wobec znajomości projektu uchwały Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka 

poprosiła przewodniczące komisji stałych o podanie opinii.  

Zarówno Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz jak i  

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert powiedziały, iż członkowie 

ich komisji niniejszy projekt zaopiniowali jednogłośnie pozytywnie.  

Po odczytaniu treści powyższego projektowanego uchwały Przewodnicząca Rady 

poprosiła o oddanie głosów.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXV.241.2022 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Gminy Jarocin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2023”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

e) w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego w zakresie 

zmniejszenia wydatków poniesionych na dożywianie dzieci, które uczęszczają 

do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych na terenie Gminy Jarocin w roku 

2023 /Projekt uchwały w załączeniu/ 

Powyższy projekt uchwały został omówiony przez Kierownika OPS Panią 

Katarzynę Pawłowską na posiedzeniach komisji stałych w dniach 28.10.2022 r.  

i 29.10.2022 r.  

W przedstawionym projekcie uchwały pomoc finansowa w zakresie zmniejszenia 

wydatków poniesionych na dożywianie dzieci, które uczęszczają do przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych na terenie gminy Jarocin w roku 2023 byłaby 

przyznawana w wysokości 3,00 zł dziennie w dniach dożywiania od stycznia do 

grudnia. Jest to podwyżka o 0,5 zł w stosunku do poprzedniego roku.  

Zarówno członkowie Komisji OKiS jak i członkowie Komisji RGBiF zaopiniowali 

niniejszy projekt uchwały jednogłośnie pozywanie na swoich posiedzeniach 

odpowiednio w dniach 28.11.2022 r. i 29.11.2022 r.  

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały oraz zarządziła głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXV.242.2022 w sprawie przyjęcia gminnego programu 

osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na dożywianie dzieci, 

które uczęszczają do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych na terenie Gminy 

Jarocin w roku 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

/Projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec znajomości projektu uchwały Przewodnicząca Rady poprosiła o 

przedstawienie stanowiska komisji stałych. Projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach obu komisji stałych przez Sekretarz Gminy Panią Agatę Pałka.  

Obejmuje on podwyżkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z 15 zł na 

20 zł, a po zastosowaniu zwolnienia za kompostowanie z 12 zł na 15 zł. 

Konieczność zwiększenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wynika 

ze wzrostu ceny za zagospodarowanie oraz zbiórkę i transport odpadów 

komunalnych na 2023 rok. 

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert poinformowała, iż 

członkowie jej komisji zaopiniowali projekt uchwały pięcioma głosami „ZA” przy 

dwóch „WSTRZYMUJĘ SIĘ” na posiedzeniu w dniu 29.11.2022 r. 

 

Natomiast Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz 

poinformowała, że jej komisja w dniu 28.11.2022 r. zagłosowała sześcioma głosami 

„ZA” przy jednym „WSTRZYMUJĘ SIĘ” 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały. Po czym 

zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXV.243.2022 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

takiej opłaty.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania 

Olszówka, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona Smutek, Jan 

Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Król, Bogusław Pieróg 

g) w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Mostkach-

Sokalach /Projekt uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Agata Pałka na 

posiedzeniach komisji stałych w dniach 27.11.2022 r. i 28.11.2022 r. 

Wobec znajomości projektu uchwały Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka 

poprosiła o podanie stanowiska komisji stałych.  

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz poinformowała, że 

członkowie jej komisji zagłosowali czterema głosami „ZA” przy trzech  

„WSTRZYMUJĘ SIĘ”.   

Następnie Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert powiedziała, że 

jej komisja zaopiniowała projekt uchwały sześcioma głosami „ZA” przy jednym 

„WSTRZYMUJĘ SIĘ”. 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała treść niniejszego projektu 

uchwały oraz poprosiła o oddanie głosów.   

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXV.244.2022 w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Mostkach-Sokalach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agata Magdalena Dymowska, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, Zdzisław 

Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania Olszówka, Rafał Pliszka, Damian Podpora, 

Janina Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bogusław Adam Iskra, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Bogusław Pieróg 

Od godz. 10.00 do godz. 10.20 Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę  

w obradach.   

h) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania 

nauczycielom dodatków i innych składników wynagradzania w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Jarocin /Projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec znajomości tematu Przewodnicząca Rady poprosiła o podanie stanowiska 

komisji. Projekt został szczegółowo omówiony na posiedzeniach obu komisji stałych. 

Zarówno Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz jak i 

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert poinformowały, że 

członkowie ich komisji zaopiniowali niniejszy projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie.  

W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała treść 

procedowanego projektu uchwały. Następnie zarządziła głosowanie w celu jego 

podjęcia. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXV.245.2022 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu przyznawania nauczycielom dodatków i innych składników 

wynagradzania w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Jarocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Niżańskiemu na 

realizację zadania pn. "Zakup aparatury i sprzętu medycznego w celu poprawy 

jakości udzielanych świadczeń zdrowotnych w Szpitalu Powiatowym im. PCK w 

Nisku" /Projekt uchwały w załączeniu/ 

Na obu posiedzeniach komisji stałych projekt uchwały omówił Wójt Gminy Pan 

Zbigniew Walczak. Projekt uchwały proponuje pomoc finansową w formie dotacji 

celowej ze środków budżetu gminy na 2022 rok do wysokości 20 000,00 zł i stanowić 

będzie wkład własny Powiatu Niżańskiego na realizację w/w zadania. 
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Zarówno Członkowie Komisji OKiS jak i Członkowie Komisji RGBiF zaopiniowali 

niniejszy projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie na swoich posiedzeniach 

odpowiednio w dniach 28.11.2022 r. i 29.11.2022 r.  

Po przedstawieniu stanowisk komisji, Przewodnicząca Rady odczytała treść 

projektu uchwały oraz zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXV.246.2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Niżańskiemu na realizację zadania pn. "Zakup aparatury i sprzętu 

medycznego w celu poprawy jakości udzielanych świadczeń zdrowotnych w Szpitalu 

Powiatowym im. PCK w Nisku".  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

j) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok /Projekt uchwały w załączeniu/ 

W pierwszej kolejności zarządzono głosowanie nad poniższym Wnioskiem Wójta 

Gminy: 

1) Wniosek Wójta Gminy: w sprawie wprowadzenia po stronie dochodów  

i wydatków kwoty 43 740,00 zł ze środków rezerwy części oświatowej 

subwencji ogólnej 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek Wójta Gminy: w sprawie wprowadzenia po stronie dochodów i wydatków 

kwoty 43 740,00 zł ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 
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Wobec powyższego głosowania Wniosek Wójta został uwzględniony w projekcie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie, które z kolei omówiła z autopoprawką 

Skarbnik Gminy Pani Dorota Urban. 

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka zarządziła głosowanie nad 

tym projektem uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXV.247.2022 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 

rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

k) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 

2022-2030 /Projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec braku dyskusji w temacie, Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka 

odczytała treść powyższego projektu uchwały. Po czym zarządziła głosowanie w celu 

jego podjęcia. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXV.248.2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jarocin na lata 2022-2030.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

8. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 

Pan Jan Sroka zapytał, co się stanie z budynkiem po likwidacji szkoły w Mostkach-

Sokalach oraz mieszkańcami zamieszkującymi ten budynek.  
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Pan Bogusław Pieróg zgłosił zniszczone drogi w sołectwie Golce, w wyniku poboru 

piasku z powstałych tam kopni;  

- w przysiółku Załomy 

- w przysiółku Podedwór (odcinek drogi od posesji Pana Krawca do skrzyżowania z 

drogą powiatową Golce-Szyperki). 

Pani Janina Reichert zapytała o telewizję dozorową, o której jest mowa  

w sprawozdaniu z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani Jolanta Wołoszyn przekazała prośbę sołtysa m. Jarocin Pana Tamasza 

Szczębary, aby pomóc mieszkańcowi Jarocina, który żyje w ubóstwie, nie ma prądu 

ani wody w domu. Sołtys prosi, aby chociaż doprowadzić wodę do domu.  

Na powyższą prośbę Kierownik OPS Pani Katarzyna Pawłowska odpowiedziała, 

że dom, w którym mieszka potrzebujący jest własnością jego siostrzeńca, który nie 

mieszka w tym domu, a wodę doprowadzić można właścicielowi domu.  

Pani Iwona Smutek w imieniu własnym i Koła Gospodyń Wiejskich „Szwedowianki” 

w Szwedach serdecznie podziękowała Wójtowi Gminy, Sekretarz Gminy, Radnym 

oraz Sołtysom za obecność na tak ważnym wydarzeniu dla mieszkańców sołectwa 

Szwedy jakim było uroczyste otwarcie i poświęcenie świetlicy w Szwedach w dniu  

13.11.2022 r. Podziękowała za życzenia, za prezenty, za pomoc w organizowaniu 

wydarzenia. Dodała, że w dniu 04.12.2022 r. 10-osobowa grupa z KGW pojedzie do 

Boguchwały na drugi etap „Bitwy Regionów”, na którym będzie serwować autorskie 

danie „Szwedzik” promując naszą gminę. 

W odpowiedzi na powyższe zapytania zabrał głos Wójt Gminy Pan Zbigniew 

Walczak. Na pytanie Pana Jana Sroki odpowiedział, że po likwidacji szkoły  

w Mostkach-Sokalach obecni lokatorzy nadal będą mogli zamieszkiwać budynek. 

Pan Wójt poinformował też, że pojawiła się osoba zainteresowana tym budynkiem. 

Na chwilę obecną nie jest wiadome, na jaki cel budynek zostałby przeznaczony. 

Dopiero po oględzinach zostanie podjęta decyzja. Odnośnie pytania Pana 

Bogusława Pieroga w sprawie drogi w Załomach oznajmił, że ta droga nie jest 

jeszcze uregulowana. W celu wydzielenia tej drogi zostanie zatrudniony geodeta.  

W sprawie telewizji dozorowej Pan Wójt powiedział, że na prośbę policji zostanie 

zainstalowany monitoring przy scenie plenerowej przy zalewie, w celu zwiększenia 

bezpieczeństwa.   

O godzinie 10:56 Pan Jan Sroka zwolnił się z obrad.  

Pan Bogusław Pieróg zasygnalizował, że dzieci z grupy tanecznej „Element” płacą 

za wpisowe i dojazdy, a promują Gminę Jarocin jeżdżąc po Polsce.  

Sekretarz Gminy Pani Agata Pałka wyjaśniła, że budżet ośrodków kultury nie jest 

wystarczający, aby w pełni finansować zajęcia, więc rodzice współfinansują udział 

dzieci, np. poprzez finansowanie strojów, wyjazdów. Nie ma możliwości wszystkiego  
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z budżetu gminy sfinansować. Dotacja dla GOKSTiR jest sukcesywnie zwiększana 

(w miarę możliwości finansowych gminy).  

Następnie Sekretarz Gminy Pani Agata Pałka powiedziała, aby finalnie zlikwidować 

szkołę w Mostkach-Sokalach, konieczna jest pozytywna opinia Kuratora Oświaty  

w tej sprawie. Wówczas będą zapadać ostateczne decyzje. Na chwilę obecną jest to 

zamiar likwidacji. W dalszej wypowiedzi Sekretarz Gminy podziękowała Pani Iwonie 

Smutek za zorganizowanie uroczystości otwarcia świetlicy w Szwedach, na której byli 

obecni Radni i Sołtysi, za co Pani Sekretarz również podziękowała.  

Pani Janina Reichert poprosiła, aby ponowić wniosek o dotację na utworzenie 

Klubu dla Seniora w ramach programu Senior +, jak będzie taka możliwość. 

Zasugerowała również, żeby w ramach podziękowań wesprzeć finansowo KGW oraz 

grupę „Element” z uchwalonych środków na promocje gminy.  

9. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Pani 

Aniela Olszówka zamknęła obrady XXXV Sesji Rady Gminy Jarocin w dniu  

30 listopada 2022 r. 

Przewodniczący Rada Gminy Jarocin 

Aniela Olszówka  

Przygotował(a): Anna Habuda 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


